

2.12 食物与餐饮 Food & Beverage

- c) 在展会首三天 (4月21-23日), 展馆部分餐饮点的营业时间将延长至 20:00。为避开展会闭馆时的人潮高峰, 雅式建议参展商在展会结束后留在展馆用膳。以下餐厅营业时间将延长至 20:00, 并提供支付定金预定餐厅服务。如餐饮需求量较大, 请至少提前两天与下方商家联系。

In order to avoid the crowds during closing time on the first three days of the exhibition (April 21 - 23), some restaurants at the exhibition center will open until 20:00. Adsale suggests that exhibitors stay at the exhibition center for meals after the exhibition. The following restaurants will open until 20:00, you can book the restaurants by paying deposit. If you order a large quantity of food and drinks, please contact the following caterers at least two days in advance.

餐饮类型 Cuisine Type		餐饮单位 Caterer	联系人 Contact Person	电话 Tel.
中式 Chinese	中餐 Chinese Lunch	龙驿楼 LONGYARD	陈晨女士 Ms. Chen	(86) 182 2171 8610
		南陵人家 Nan Ling Ren Jia Restaurant	戴文栋先生 Mr. Dai	(86) 182 5278 1551
		海上车夫 HAISHANGCHE FU	马骏先生 Mr. Ma	(86) 139 1826 5411
		蓝森 LINESUN	郑潇女士 Ms. Zheng	(86) 136 6193 4840
	快餐 Fast Food	粤依粤好 YUE NONG YUE HAO	刘勇先生 Mr. Liu	(86) 188 5550 8806
		寻湘地带 Hunan Cuisines Hunter	沈凯先生 Mr. Shen	(86) 182 0195 5181
		大帽山 Tai Mo Shan	严旭萍女士 Ms. Yan	(86) 133 8606 6269
		渔哥·湛江 YUGE·ZHANJIANG	王寅先生 Mr. Wang	(86) 139 0181 0457
西式 Western	快餐 Fast Food	意味 Gusto	廖保庆先生 Mr. Liao	(86) 131 2228 6405
清真 Halal	耶里夏丽 Yer-shari	马录台先生 Mr. Ma	(86) 187 9306 4686	

备注 Remarks :

午餐高峰期通常在 12:00 - 13:00, 请合理安排就餐时间, 错峰就餐。

Lunch peak time is usually between 12:00 and 13:00, please arrange your lunch time reasonably.